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Varvshistoriska Föreningen i 

Karlskrona (VHFK) 

 

 

Protokoll fört vid årsmöte i Varvshistoriska Föreningen i Karlskrona (VHFK) 

den 28 mars 2023 kl 19:00 i Saab Kockums nya kontor Castor 
 

 

 Närvarande styrelse: Frånvarande Verksamhetsområdesansvariga: 

 Hans Hedman                               Olle Melin 

 Bo Lindahl                                  Frånvarande valberedning: 

                   Ronny Österlund                          Andreas Cremon 

 Sven-Erik Hellbratt  

 Joachim Hallor, suppleant  

 

 

 Välkommen 

   

Vice ordf. Bo Lindal hälsade alla välkomna till VHFK:s årsmöte 2023, då ordf. Sven-Erik 

Hellbratt fått röstproblem och inte kunde genomföra ledningen av mötet. Han redovisade 

även kvällens program och status för pågående projekt: Repslageriet, Linjeskepp/Ektimmer 

och Speljakten samt förklarade årsmötet öppnat. 

 

§ 1 Val av ordförande vid mötet 

 Till ordförande vid mötet utsågs Bo Lindahl. 

 

§ 2 Val av sekreterare vid mötet 

 Till sekreterare vid årsmötet valdes Sven-Erik Hellbratt. 

 

§ 3 Frågan om årsmötet behörigt utlysts 

 Kallelsen och dagordningen sändes ut 2023-02-19, alltså enligt stadgarna, varför mötet an-

sågs behörigt utlyst. 

 

§ 4 Fastställande av dagordning 

 Den förslagna dagordningen fastställdes. 

 

 § 5 Protokolljustering 

 John Nilsson och Yngve Stiesel föreslogs och valdes att jämte ordföranden justera årsmö-

tesprotokollet.  

 

§ 6 Verksamhetsberättelse för 2022 

 Bo Lindahl gick detaljerat igenom verksamhetsberättelsen för 2022 och informerade om rå-

dande besöksrestriktionerna för Lindholmen, som omöjliggör turistvisningar även för 2023. 

Föreningen har för närvarande c:a 140 medlemmar och medlemsutskick görs företrädesvis 

med e-post. För 55 medlemmar saknas e-postadresser och de som har uppmanas att ange det 

till styrelsen för att minska portokostnaderna för föreningen.  

 

 2022 års verksamhetsberättelse fastställdes. 
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§7 Årsredovisning 

 Bo Lindahl föredrog 2022 års ekonomiska redovisning. Här redovisades både basförening-

ens finanser och finanserna för de olika projekten. 

 Årsresultatet för 2022 är -11 942,26 men trots det negativa resultatet är föreningens ekonomi 

i balans. 

 

§ 8 Revisionsberättelse 2022 

 Revisor Torsten Philipsson redovisade att inget fanns att anmärka mot 2022 års bokslut och 

föreslog ansvarsfrihet för styrelsen. 

  

§ 9    Godkännande av årsredovisningen – styrelsens ansvarsfrihet för 2022 

 Årsredovisningen godkändes av mötet och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2022 

 

§ 10 Medlemsavgift för år 2024 

 Följande medlemsavgifter för 2024 föreslogs och beslutades: 

 Medlemsavgift 124 kr/person samt 150 kr/ familj. 

 Medlemsavgift 250 kr/organisation 

 Medlemsavgift 500kr/företag 

 Medlemsavgiften inbetalas på bankgironummer 5725-5242 eller med Swish på nummer 

0705549642 i början av året. 

 

§ 11 Valberedningens förslag till ordförande och styrelseledamöter för år 2023 samt val av 

dessa 

 Valberedningen har under år 2022 bestått av Andreas Cremon.  

 Valberedningen redovisade förslag till ordförande och styrelseledamöter för 2023, nämligen: 

 

 Ordförande: Sven-Erik Hellbratt, omval 2 år (med reservation ev. fyllnadsval om ett år) 

 

 Ledamöter:  

 Vice ordf. Bo Lindahl, har ett år kvar 

 Kassör Bo Lindahl, har ett år kvar 

 Sekreterare Hans Hedman, har ett år kvar 

 Ledamot Ronny Östlund, omval 2 år 

 Suppleant Joachim Hallor, omval 1 år 

 

 Verks.ansvarig Olle Mellin, omval 1 år 

 

 Årsmötet beslutade i enlighet med förslaget. 

 

§ 12 Valberedningens förslag till revisorer och revisorssuppleant för år 2023 samt val av 

dessa 

 

 Revisorer       Torsten Philipsson, omval 2 år 

        Vakant 

 

 Revisorssuppl. Yngve Stiessel, omval 1 år 

  

§ 13 Årsmötets val av valberedning för år 2023 

 

 Valberednin     Andreas Cremon, omval 1 år 

        Vakant  

 

 Årsmötet beslutade i enlighet med förslagen. 

 

 

§ 15 Inkomna ärenden – inkomna senast två veckor före årsmötet 
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   Redan vid förra årsmötet på Marinmuseum kom två projektförslag till föreningen på temat 

nutidsvarvshistoria. 

 Hans Hedman föreslog Spica-serien från nummer ett HMS Spica T121 från Götaverken på 

60-talet fram till senaste ombyggnaden på varvet till patrullfartyg HMS Malmö P12 som 

fortfarande är i drift.  

 Yngve Stiessel föreslog en Jämförelse ur varvsperspektiv mellan Bevakningsfartyget HMS 

Orion A201 från tidigt 80-tal, med skrov baserat på fiskeriforskningsfartyg från 60-talet, 

och det på 20-talet alldeles nyligen färdigställda efterträdaren Signalspaningsfartyget 

(SIGINT) HMS Artemis A202 med 3D-modellering och klassning fullt ut. 

  

 För att realisera projektförslagen behövs intresserade projektgruppsdeltagare som välkom-

nas att anmäla sig antingen till styrelsen eller direkt till respektive förslagsställare. 

 

§ 16 Övrigt 

 

 VHFK har gjort ett antal bildspel över gjord verksamhet som presenterats i olika samman-

hang. Vid mötet beslutades att dessa läggs in på hemsidan.  

 Föreningen har inte för avsikt att delta på Lövmarknaden i år men har repslagning på Stum-

holmen speciellt vid Antikrundan den 31/8 och deltar även troligen på något sätt på Världs-

arvsdagarna i oktober som 25-årsjubilerar. 

 Bo Lindahl undersöker möjligheten att trycka häfte/bok med ”Historiska Vingslag” en serie 

skriven av Christer Karlsson och Göran Mårtensson om olika historiska byggnader på Varvs- 

och Marinbasområdet som publicerades på 90-talet på varvets intranät KABinet. 

 

 

§ 17  Avslutning 

  

Bo Lindahl riktade ett stort tack till Kockums nye VD Mats Wiksell och hans medarbetare 

för ett varmt mottagande och engagemang vid visningen av de moderniserade verkstäderna 

och det nya kontoret.  

Föreningen föreslogs att även rikta ett skriftligt tack till Saab Kockums VD Mats Wicksell 

och hans medarbetare för ett välkomnande och välorganiserat besök. 

 

 Detta gjorde årsmötet till en extra minnesvärd upplevelse. 

 

 Bo Lindahl tackade  även alla som arbetat i styrelsen under det gångna året och för med-

lemmarnas engagemang under årsmötet, varefter han förklarade årsmötet avslutat. 

 

 Vid protokollet 

 
Sven-Erik Hellbratt 
Digitalt signerad  

 

Justerat: 

       
Bo Lindahl                       John Nilsson                                              

Vice ordförande                    Digitalt signerad                  
Digitalt signerad 


